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§ 1 Mötets öppnande 
                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 
Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Bosse valdes att justera protokollet. 
 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 
Genomgång av föregående protokoll (Nr 01), protokollet godkändes och lades till 
handlingarna. 
 

§ 5 Kommunikationsstrategi 
Jan informerar 
- Presentationen för Unionsstyrelsen var av högsta kvalité och unions styrelsen kommer 

diskutera detta under våren. 
 

 
 

 



§ 6 Ekonomi 
Leif-Göran presenterar den ekonomiska situationen. 
 
Uppstarten av det nya året 2025 har inte inneburit så många ekonomiska händelser, allt 
är under kontroll. 
 
Intäkter under januari saknas helt och förväntades ej heller: 
 
Upplupna kostnader under januari är: 8.820 kr 
 
- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr  
- Swedbank, avgift för företagskonto med BG-koppling = 250 kr 
- Bidde, serviceavgift Q1-2025 = 3.750 kr 
- Redovisningskostnader tillhöriga och kostnads förda 2024 med betalda jan 2025 = 
4.750 kr 
 
Kassa och Bank 2025-01-31 är totalt: 565.156 kr 
 
- Swedbank =  411 kr 
- Marginalen = 564.745 kr, varav ändamåls reserverat för VBF-100 år 200.000 kr  
 
Förväntade intäkter för kommande period: 0 kr 
 
Förväntade kostnader för kommande period: 
- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 
- Kanske några reseräkningar = 5.000 kr 
- Redovisningskostnader BRB Redovisningsbyrå = 1.000 kr 
- Årshyra till SSRS Långedrag = 15.000 kr 
- Pigment hosting 8.340 kr i årskostnad  
 
Övrigt: 
- Pärm och redovisningsunderlag år 2024 lämnat till revisorer för granskning. 
 
- Göta kanal-gruppen, vårt önskemål om att framflytta bokningstiden har hörsammats, 
ny tid är 1 april - 30 april. Det sortiment som Göta kanal och Erlandssons Brygga 
kommer erbjuda med 25% rabatt är ett begränsat "kanalsortiment" och inte sådant som 
normalt köps vid vår rustningen. Beställs på speciell Webb-plats med leveranstid 1 
vecka. 
 
- Nytt Sparkonto hos Marginalen Bank har öppnats eftersom det gamla förmånliga 
"Stora Spar VIC" avvecklas successivt och erbjuder lägre ränta. Bankgiroanslutningen, 
Bg 5499-3282, går numera direkt till vårt Företagskonto hos Marginalen Bank. 
 
- Bojens Båtförening Bovallstrand är nära beslut om att ansöka om medlemskap. Några 
frågeställningar beträffande olycksfallsförsäkringen och rättsskydd vid utomnordiska 
medlemmar skall besvaras av Bengt Gärde. Jag har studerat stadgar och konsulterat 
RSV och funnit att föreningen är ideell och allt är OK. 
 
- Vårt medlemstal 2024-12-31 är: Antal medlemmar: 18.424 st ( 19.058 st), Antal 
klubbar:  110 st  ( 110 st), Halmstad och NWYC har tillkommit och Alingsås SS + 
Önnereds Sommargästförening har avslutats. 



- Föreningen träbåtskultur med säte i Björlanda Kile, har ansökt om medlemskap. 
- Styrelsen godkänner Föreningen träbåtskultur ansökan och välkomnar dem till VBF 
- Folke hjälper till med att lägga in klubben i BAS. 

 
§ 7 Miljöinformation 

- Stellan informerar 
- Det är lite vinterstiltje bland klubbarna för tillfället. 
- Stellan har deltagit i ett par webbinar. 
- Naturvårdsverket har kommit med en ny tillsynsmyndighet för hur fritidshamnar skall 

agera. 
- XRF mätning, vi har tillgång till ett instrument under tiden 17feb-17 mars då vi skall 

skicka tillbaka instrument till Stockholm. 
- Stellan kommer sicka ut information till klubbarna. 

 
§ 8 Samtal med Fadderklubbar 

- Liten summering runt bordet, Boose har inte hunnit med detta på grund av andra 
uppdrag för SBU. Unnereds båtlag har fått en bättre kommunikation, Flera klubbar 
använder BAS och önskar information hur de skall kunna använda systemet mera 
effektivt. Varbergs båtklubb har haft problem med att skicka mejl. Träslövsläge som 
är en större klubb använder inte BAS har haft funderingar på att lämna VBF men på 
grund av försäkringarna som ingår väljer man att stanna kvar. Flera klubbar efterfrågar 
hjälp med miljö och juridik. Krossholmen har en kassör som inte vill använda BAS 
men har intentioner om att komma igång med BAS. Örns båtklubb Anna Hult, Ulf på 
Åstol påpekade alla kostnader för medlemskap i olika föreningar.  

- Över lag väldigt positivt bemötande av klubbarna som vi kontaktar. 
 
§ 9 VBF Årsmöte 2025 – agenda 

- Genomgång av Verksamhetsplan 
- Genomgång av Verksamhetsberättelse 

 
§ 10 Information om Organisationsgruppens arbete 

- Jonas informerar om att gruppen hade ett möte i februari. Det har framkommit en del 
kritik om att det bara är personer från unionsstyrelsen. Detta har justerats och nu har 
fyra personer som inte har några uppgifter i SBU kompletterat gruppen.  

 
§ 11 Båtriksdag 2025 

- Jonas och Lasse, Jan återkommer med besked om han kan delta. 
 

§ 12 Rapporter och Övrigt 
 

- Bosse 
o Båtmässan i Göteborg stängt för all framtid hos svenska mässan enligt PRESS-

info på mässan. 
o Ny flytande båtmässa på Eriksbergs området maj 2026 (GFBM).  Motorbåtar, 

segelbåtar, tillbehör aktiviteter, prova på och seminarium. Arrangör Sweboat och 
At Event. 

o Ingen båtmässa på Marstrand. 
o Hallberg Rassy på Ellös kommer att ha en mässa med segel och motorbåtar. 22-

24 augusti 2025 ”Öppet Varv” 
o Båtmässa allt för sjön 7-9 mars samt 13-16 mars. Utdelning stipendiet Båtlivets 

unga hjältar 20`kr delas ut av Gurra Krantz. 



o Årets Båtklubb 
o Juryn har arbetat fram fyra förslag två från Ostkusten och två från 

Västkusten. Prisbordet är gigantiskt med ett värde över 100`kr från 35 
olika sponsorer. Elektronik, Garmin, Lowrance, Raymarin. 

o International, Baltic, Gecca, Erlandson, Hjertmans, Sea-Sea, Watski, Hotel 
Heden, Sweboat med flera. 

o Båtmässan i Finland 7-16 februari VENE 25 ökade med +10 000 besökare. 
o Nordeuropas största mässa med god försäljning enligt rapporter från mässan. 

 
- Folke 

o NW har fått utbildning, Kragemärra är intresserade av ett medlemskap. 
 

- Krister 
o Sjösäkerhetskommitté har haft möte och det kommer att bli ett antal webbinar 

framöver. 
o Svenska sjö båtmärkning med Blippa kommer. 
o NFB har haft möte och här har man infört digitala prov 
o Barnens båtklubb kommer att filmas och skickas ut. 

 
- Leif-Göran 

o Inget övrigt 25:e februari kommer insjögruppen ha möte. 
 

- Lasse 
o Inget övrigt 

 
- Jonas 

o Gårda Brygga Leif Johansson har kontaktat Jonas för mera information om 
medlemskap. 

o Viktigt att svara på remissförfrågningar som kommer till VBF. 
 

- Birgitta 
o Sjösäkerhetskursen den 29 mars blir inställd på grund av att företaget på Käringön 

gått i konkurs. 
o Har haft kontakt med Öckerö för att planera prova på dagen. Möte de kommande 

veckorna. 
 

- Conny 
o Informerar om personnummer i BAS vilket kommer att vara integrerat i mars 

månad. 
 

- Stellan 
o Vattenrådet har skickat ut ett frågeformulär för att få svar på om det finns ett 

intresse för att behålla vattenrådet. 
o Föreslår att båtar som har för höga mätvärden vid XRF mätning kan testa en 

gelsanering, för att se om detta kan vara en framkomlig väg för sanering. 
 

- Jan 
o Kommer att se över hemsidan för en uppstädning. 
o Populärutgåva av styrelseprotokollet, Jan   
o Förbereder en kravspecifikation för appen. 

 



 
§ 13 Kommande möten 

11 mars Plats Långedrag  
15 mars Årsmöte Plats Långedrag 
15 april Plats Långedrag 
13 maj Plats Långedrag 

 
 

§ 14 Mötets avslutning 
Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2025-02-20 

 
    Jonas Turitz     Conny Olsson          Bosse Wernlundh 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Bosse Wernlundh 

Ordförande Sekreterare Justera
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